
 

 

Møtereferat 

Møtetittel: Styremøte i Leangen hockey nr. 2-20_21 

Møtetid: Onsdag 24.06.2020 kl. 18:00-19:30 

Møtested: Sluppenveien 19 (Lysgården) 

Referent: Tommy 

Inviterte 
Styret: Daniel, Dag-Arne, Fredrik, Ragnhild, Rune, Tommy 
Sportslig: Jan Morten og Thomas 

Forfall 
Styret: 
Sportslig: Jan Morten og Thomas 

 

 
Faste saker: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Oppfølgning og godkjenning av referat fra sist møte 
3. Informasjon fra leder 

a. STIHK Rekruttering 
b. STIHK Trønderhockey i 2024 
c. STIHK Tinget 
d. Idrettsrådet 
e. Etc? 

4. Økonomi 
5. Info fra Sportslig (om sportslig er tilstede) 

a. Generell info  
b. Trenekabal 
c. Istider 
d. Samarbeid i klubb og med andre klubber 
e. Trenerkabal all alderstrinn 
f. Sammensetning og oppgaver til nytt sportslig utvalg 

 
Innmeldte saker 
13/20_21 Trener sammensetning og kostnad 

Det er estimert med et behov for budsjett på ca 200 000 kr, det er umulig å lese ut i        
fra dagens regnskap hva som er brukt til denne posten. Tidligere år har klubben 
betalt 50% av  kostnaden og lagdelene den andre 50% av kostnadene, en praksis det 
vil  være fornuftig å videreføre. Videre kan det være lurt av klubben å ha litt ekstra 
penger tilgjengelig til uforutsette trenerkostnader ( kurs, klær etc.  

         Styrets innstilling: 
  - Styret finansierer 50% av trenerkostnadene, lagdelene siste 50% 
      - Totalt budsjett trenere 200 000 kr for klubben totalt 
 
  



 

 

14/20_21 Påmelding lag i seriespill 
Leangen Ishockeyklubb melder på 1 stk lag i alle serier fra U11 til U14. I 
U15 meldes det på 2 lag hvorav begge er underårige lag, et lag bestående 
av U14 og et bestående av U13 og U15 i samarbeid. Dette er samme 
praksis som tidligere år. I tillegg stiller klubben lag i nasjonal U15A serie som laget er 
prekvalifisert for. 

       Styrets innstilling: 
    - Oppmelding av et lag i alle serier som STIHK setter opp, to lag i U15. 
    - Leangen stiller lag i U15A slik de er prekvalifisert for 
15/20_21 Innkjøp av klær 

Skal styret være synlig i Leangen Ishall under sesongen på linje med trenere? I en 
transparent klubb er det er fordel. Foreldre kan lettere få kontakt med styret på linje 
med trenere og sportslig utvalg. Man vil stort sett alltid oppleve at det er noen i 
hallen med et klubbmessig ansvar fordi de er synlige, det gir trygghet og viser at 
klubben er åpen og tilgjengelig. 

      Styrets Innstilling: 
       - Det kjøpes inn jakker med påtrykk til alle i styret og sportslig utvalg 
 
 
 

Sak Info Ansvarlig 

1 OK  

2 Samarbeidsavtale:  
Daniel snakket med Steinar Jonassen forrige uke. Jonassen postiv, 
men styret mer usikker. Opplever at det er mye støy Nidaros, men 
har trua på at dette kan komme på plass. 
 
Nidaros JU16 
Ikke hørt noe mer om JU16. Men ble nevnt i Nidarosmøte at de skulle 
stille med dette laget, men ikke hørt om noe 
planer/fremdrift/trenerkabal/økonomi etc. Dersom Nidaros ikke 
stiller med dette laget, må Leangen se på om det er mulig å  stille 
dette laget i samarbeid med andre klubber for å ivareta jentestigen i 
Trønderskhockey. 
 
Keepersaken 
Tas på neste styremøte.  
 
Draktsett til Micro / Mini 
Har snakket med XXL og de er på hugget nå. XXL ønsker å levere 
drakter, teamwear, og utstyr. De kommer oppover i August for å ha 
møte med Daniel og ellers de som ønsker. Klubben får 3% cashback 
og medlemmene får rabatter etc.  
Her må vi få bilder med kolleksjoner, draktdesign som må godkjennes 
i klubben etc. 
 
Sak fra årsmøte (Oppdatere lover og regler)  
Anneli kommer til neste møte med oppdatert lovverk.  
 
 
 

 



 

 

3 1 august lettes all idrett opptil 19 år. Svært positivt.  
Isen legges i uke 32 i U-hall, uke 33 i Arena og uke 34 på Dalgård.  
 
STIHK Rekrutteringsmøte 
Info fra Ragnhild. Møtet varte til 24:00. Mange gode diskusjoner.  
Rosatime Lørdag omdisponeres til kun rekruttering for henter og 
først og fremst rettet mot barnehager. 
▪ 7 Lørdager før jul. 
▪ 5 lørdager etter jul 
 
Nidaros ønsker å kjøre hockeyskole til høsten i stedet for klubbene og 
vi må på et tidspunkt ta stilling til dette. Blir da å fordele deltakerne 
etter skolekrets etterpå.  
Venter på å få tilbudet fra Nidaros om hvordan de skal organisere og 
kostnader ifbm med dette. 
 
Vi må også få tak i barnehage allidrettsgrupper for å komme på 
hockeyskole. Ble utført i fjor med bra resultat. 
 
STIHK Trønderhockey 2024 
Skjer mye på anleggsfronten. Hallen fra Jordal flyttes til Leinstrand.  
2022-2023 blir det utbygging på Tiller 
2025 utbygging på Sorgenfri 
 
STIHK Tinget 
Man ønsker å søke VM i Ishockey 2025/2027 i Trondheim 
Med Byarena og is i Trondheim Spektrum (potensiale for is er 
redegjort og godkjent). 
 
Idrettsrådet 
Var ikke representert. 
 
Etc  
Oppstartmøte på isfordeling i kretsen neste uke.  

 

4 Rune er kommet godt i gang med å gjøre seg kjent med dagens 
situasjon, og bemerker at det er en god del å ta tak i for å få full 
oversikt.  
 
Rikets tilstand.  
 
Flagger også at det i år vil vises på regnskapet at korrekte posteringer 
tas tak i, og at budsjett og regnskap ikke vil stemme ift. fremlagt 
budsjett/regnskap på årsmøte.  Grunnet manglende posteringer og 
regnskapsføring fra tidligere tider i klubben, klubben har manglet et 
regnskap etter regnskapsprinsippene for idrettslag. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

I møtet bestemte styret at klubben innfører lagskonto for alle 
lagdeler som skal henge sammen med hovedkontoen.  
Fremover vil det jobbes med bilag på lagsnivå, budsjettering og 
oversikt for lagdeler. Da dette regnskapet skal inn under klubbens 
regnskap.  
 
TRENGINGSAVGIFT 
Treningsavgift vil for kommende sesong bli sendt ut i September for 
1. halvår og Januar for 2. halvår 
 
MEDLEMSAVGIFT 
Vi må også dekke opp gapet som mest sannsynlig er mtp 
medlemsavgift i inneværende sesong (dette tas med sammen med 1. 
treningavgiften for de som ikke har betalt allerede i superinvite). 
 
COVID-19 Kompensasjon 
I forbindelse med Covid-19 kompensasjonen gjøres fordelingen slik 
mellom lagdelene: 

FORDELING - 60/40 av tilskudd 

For U-14 cup som ikke ble arrangert av 06/07 

Mottatt støtte:  Lagdel: Fordeling: 

            149 000    Team-06     89 400  

    Team-07     59 600  

For U-12 cup som ikke ble arrangert av 08/09 

Mottatt støtte: 
 

Lagdel: Fordeling: 

            225 000    Team-08   135 000  

    Team-09     90 000  

For 3v3 cup som ikke ble arrangert av 08 

Mottatt støtte:  Lagdel: Fordeling: 

              57 000    Team-08     57 000  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rune 
fordeler 
pengene til 
de aktuelle 
lagskontoene 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5 Sportslig utvalg: 
 
Sportslig leder: 
Jan Morten Dahl:  
Ordne med trenere fra mini-U15, og følge opp trenere og at 
sportsplan blir fulgt. Holde jevnlige trenermøter. Møte på styremøter 
og foreldremøter når det er ønskelig av styret og lagdeler. 
 
Nestleder: 
Thomas Røed: Følge opp mini. Være med på div møter i styre, krets 
osv. Bistå rekrutteringsansvarlig. 
 
 
 
 
 

 



 

 

Medlem: 
Tom Ødegaard: Styre micro og hockeyskolen. 
Marius Sandnes: Være med å følge opp at det sportslige 
(trenere/treninger) holder mål. At sportsplan følges av trenere. Bistå 
rekrutteringsansvarlig. 
Geir O Buarøy: Ta alt opp mot krets som sportslig skal håndtere(viktig 
at det blir sendt inn til krets at han får sende mailer på vegne av 
klubben). Passe på at vi får den istid vi har krav på, følge opp rundt 
søknader (cuper, søke ned spillere osv). Jobbe med ny sportsplan (vi 
andre kommer med innspill til forandringer/forbedringer). 
  
Vi kommer til å ha jevnlige møter i sportslig (ca et møte i mnd eller 
oftere ved behov). 
 
Styrets innstilling:  
Styret synes det ser ut som en god og fornuftig sammensetning i 

sportsligutvalg i Leangen Hockey og ble vedtatt i styremøtet med 

evaluering av arbeidet desember 2020. 

 
Trenerkabal 2020/2021 pr. Juni 2020 
Her er de trenerne sportslig har blitt muntlig enig med. Holder på å 
utforme kontrakter. 
U15: 
Hovedtrener: Ove Andre Rødberg 
Ass. trenere: Mikael Naalsund og Espen Ree Kipsgård 
 
U14: 
Hovedtrener: Jan Morten Dahl 
Ass. trenere: Tore Indergård og Trond Haugen 
 
U13: 
Hovedtrener: Geir Jonassen 
Ass. trenere: Arve Vassbotn og +1 
 
U12: 
Trenerteam: Are Kuvås og Tore Indergaard 
 
U11: 
Trenerteam: Tore Indergaard, Marius Sandnes og Frank Gunnar Dahl 
 
Mini: 
Trenerteam: Tommy Johnsen, Øivind Sørli, Thomas Røed, Rune Moe 
og Thomas Wiig 
 
 
 



 

 

Micro: 
Hovedtrener: Tom Ødegaard 
Ass. trenere: Ikke avklart 
 
 
Styrets innstilling:  
Styret setter sin lit til sportslig utvalg mtp trenere og ass. 

13/20_21 Innspill fra Sportslig utvalg ift. saken: 

 
 
Styrets innstilling: 
Trenerkontrakt skal gjelde fra August til ut Mai. Juni og Juli er valgfritt 
og skal dekkes i sin helhet av lagdelen. I kontrakten skal man oppgi 
honorar pr. mnd og utbetaling fra lagdelen/klubben pr. mnd 
(etterskuddsvis) 
 
Styret finansierer 50% av trenerhonoraret, lagdelene siste 50% 
Totalt budsjett for honorar til trenere er 200 000 kr for klubben 
totalt. Er ikke avsatt penger for keepertrener for kommende sesong, 
men styret er positiv til dette. Kostnader forbundet med dette må 
godkjennes før man iverksetter. Styret/Klubben skulle gjerne 
finansiert mer, men med bakgrunn i manglende kontroll på 
kostnadene og inntektene i klubben finner styret dette ikke ansvarlig 
å gjøre på dette tidspunkt. 
 

 



 

 

Honorar trenere (førende oversikt, men kan avvikes etter avtale 
med styret) 
U11 – 20.000,- 
U12 – 30.000,- 
U13 – 40.000,- 
U14 – 50.000,- 
U15 – 60.000,- 
 
Følgende utgifter skal lagdelene dekke selv for kostnader til 
hovedtrener. Utgifter utover dette dekkes av den enkelte lagdel selv 
(ass. trener osv.) 
U11 – 10.000,- 
U12 – 15.000,- 
U13 – 20.000,- 
U14 – 25.000,- 
U15 – 30.000,- 

14/20_21 Styrets innstilling: 
 - Oppmelding av et lag i alle serier som STIHK setter opp, to lag i 
U13/U15. 
 - Leangen stiller lag i U15A slik de er prekvalifisert for 

Daniel 

15/20_21 Styrets Innstilling: 
Styret er positiv til at det skal kjøpes inn jakker med påtrykk til alle i 
styret og sportslig utvalg. Daniel henter inn tilbud og forslag for 
design før endelig aksept og bestilling. 
Bekledningen skal være merket med ambassadør (eller lignende) 

Daniel 

Diverse Lage film/rekrutterings promo’s (Dag Arne har kontakter) 
Rekruttering og «Nå er sesongen i gang!!»  
 
Ragnhild:  
Forbedre nettsider, sosiale media – fokus på rekruttering! 
 
Kabalen for trenerrommet (skap og utstyrsplass) legges på nytt for 
kommende sesong når teamet er satt. 
 
Treningsavgiften må bestemmes på neste styremøte 

 

 
 
Neste styremøte holdes Onsdag 12 August kl. 18:30-20:30. Innkalling blir sendt ut i forveien – og 
minner om fristen om å melde inn saker. Saker meldes inn til sekretaer@leangenhockey.no 
underveis og frem mot møtet med en frist på 2 dager før oppsatt styremøte 
 
  
Takk for et godt møte!  


